

Referat/ De 9 møde

Mandag den 13. februar 2017

Tilstede: *Bent Rasmussen, Samt Christer Nielsen BB607; Jens Erik Pedersen, BB605; Brian Børgesen, Lunden; Hugo Thuge, T13; Allan Nielsen T 15; Jørgen S. Jeppesen BAB
Bo Mouritzen Netværkskontoret*

Afbud: Leif PAB8

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Godkendelse af referat fra d. 9. januar 2017

Godkendt

3. Meddelelser og siden sidst runde

Netværkskontoret v. Bo Mouritzen:

- Der er blevet vedtaget en udtalelse i Folketinget fordi Brøndby Strand er det første postnummer hvor mere end 50 % af borgerne har anden etniske baggrund, eller er efterkommere.
- Vi har undersøgt, om den person der dræbte Susan er løsladt til Brøndby Strand. Det er der intet der tyder på.

T13 v. Hugo Thuge:

- Der har været afholdt afdelingsmøde
- Afdelingen vil tage fat i SSP omkring hash salgs problematik
- Der er et ønske om at etablere et seniorbofællesskab, det vil der blive arbejdet på.
- Der afholdes fastelavnsfest
- Bo-Vest har ansat Martin Olsen som forretningsfører, han labber over med Danny i en periode.
- Henvendelse fra Finn Andersen, der mener vi ser for lidt til hinanden. Der er rigtig mange foreninger i Brøndby strand. Det kunne være interessant at lave en foreningernes forening. Der er et arrangement den 1. marts omkring foreningernes fest.

T15 v. Allan Nielsen:

- Køber billetter til aktiviteter for børn- og voksne i Brønden i anledning af 50 års jubilæet og Lejerforeningen giver medlemstilskud til spisnings arrangement i Café 13 i samme anledning for at styrke det sociale sammenhold.
- Afdelingen har søgt dispensation for at sætte varmemålere op.

- Afdelingen har 1,1 million i overskud i regnskabet for 2016. Det store beløb skyldes blandt andet oprydning i gamle sager om råderet og at afdelingen ikke har haft udgifter i forbindelse med fraflytning.
- Afdelingen arbejder p.t. med kataloger for vedligehold og råderet.

Lunden v. Brian Børgesen:

- Der deltog 41 lejemaal i afdelingsmødet.
- Afdelingen har et overskud på 27 millioner kr.
- Har problemer med tomme klubber og en tom købmand. Vil gerne lave lokalerne om til ældreboliger.
- Husorden mv. blev opdateret i forbindelse med afdelingsmødet
- Der er stadig et problem med grafitti. Det handler især om DSB1 men også om andre.
- Skal lukke affaldsskakterne. Der blev talt om at tage fat i lokalavisen samt kommunen og drøfte hvad der kan gøres for de penge. Der er et ønske om debat.
- Brian vil sende tilbud rundt, i forhold til hvad de har fået af priser på skraldeløsning.

BB607 v. Bent Rasmussen:

- Chrissert overtager efter Bent, der har valgt at flytte Sønderjylland
- Perlens udeareal er blevet lavet, det er blevet flot

Rheumpark v. Jørgen Jeppesen:

- Er også forbeholdende overfor skraldeprojektet, og ønsker ikke at deltage.
- Produktionshøjskolen holder så det blokerer indkørslen
- Er i forhandlinger med JAC om udlejning af børnehavn. Der arbejdes på, at blive enige om en pris
- Der holdes fastelavnsfest søndag den 26. februar
- Der kommer ny kontorchef og forretningsfører. Forretningsføreren hedder Pia Jeppesen. Hun skal også lede fælles ejendomsservice.

BB605, Jens-Erik:

- Der har været udtrykt utilfredshed med parkeringsfirma
- En del biler parkerer langs Strandplanaden, oppe på græsset, som ødelægges
- Afdelingen har kontaktet kommunen om hvem der er ansvarlig i forhold til parkeringen langs Strandplanaden
- Kommunen henviser til ejendomskontoret. Det blev anbefalet, at sørge for at få dialogen med kommunen på mail, samt at få ejendomskontoret til at skrive til kommunen
- Der stilles affald i elevatorer og opgange, har oplevet, at der smides affald ud fra 8 sal. Svært at komme til livs. Brug evt. kameraer
- Der holdes fastelavn i Perlen

BB608 v. Var ikke tilstede

4. Kulturweekend v/ Hugo

Netværkskontoret har kontaktet Michael fra PHS, de vil gerne sætte telte op, Hugo har fået en kontakt på eventlinjen.

Der er søgt Brøndby Kommune, Menighedsrådet og paragraf 18 midler

Hugo vil snakke med Laura om foreningernes fest.

Der er lavet en arbejdsdeling mellem Hugo og Jens Erik (der gerne vil have flere med)

Næste møde i arbejdsgruppen er den 1. marts kl. 16.00

5. Valg af talsmand for De 9 for 2017

Hugo blev valgt til talsmand for De 9 i 2017

6. Fyrværkeri/ hvad kan der gøres for at mindske brugen af fyrværkeri op til nytår

Generelt var holdningen at der ikke skal gøres en ekstraordinær indsats. Lunden har indskrevet i husordenen, at fyrværkeriloven skal overholdes.

7. Mødetidspunkt

Der var ikke et ønske om, at ændre mødetidspunktet, til gengæld vil De 9 gerne sørge for barnepige, hvis der er et behov.

8. Boligsocial helhedsplan. Deltagere til arbejdsgrupperne

Chriss er erstatter Bent i arbejdsgruppen.

Torben Dybvad indtræder i arbejdsgruppen.

Brian vil gerne deltage i en arbejdsgruppe

Det ville være godt hvis de resterende pladser kunne blive fyldt op på næste møde

9. Adresseliste

Adresselisten sendes ud sammen med referatet. Så har alle en uge til at komme med rettelser.

Derefter oprettes der en mailliste med formænd og repræsentanter, samt en mailliste over formænd / repræsentanter samt supleanter

10. HP4 - punktet

God genudlejning handler om, at lære alle at kende, så tidligt som muligt.

BAB laver en interview runde mere, der er gået meget lang tid siden den sidste.

Udlejningschefen deltog sidste gang.

11. Punkter til næste møde

På næste møde tages en diskussion af hvordan Nyhedsbrevet skal se ud fremover

Husk at overdrage beboerblade mv. til forstads museet.

12. Eventuelt

Ingen ting til eventuelt

Næste møde er mandag den 13. marts 2017 kl. 17.00 i Cafe 13

Vedrørende Graffiti;

TF er fuldt vidende om problemet med DSB1. De har fået mange henvendelser om det.

Hvis du fremover vil rapportere graffiti mv., så skriv til vejplads@brondby.dk

De maler grafitten over snarest, men malingen kræver lidt flere plusgrader end vi har pt.

Kunne være fint at få identificeret den eller de, der udfører disse tags.

Ref. BBM